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Cheltuielile din Consiliul Judetean vor fi reduse la minim, iar banul public nu va mai fi rispit, a
anuntat azi, 13 martie, presedintele institutiei, Mircea Man, care in urma cu o luna a fost
pomenit in presa centrala dupa ce a ales sa se deplaseze prin judet, intr-un an de criza, cu un
autoturism de peste 60 mii de euro. In plus, Man a semnalat ca vor fi luate in vizor toate
primariile, pentru a se vedea cum sunt cheltuite fondurile primite pentru proiecte. 

Presedintele Consiliului Judetean Maramures, Mircea Man, dupa ce s-a vazut cu sacii in
caruta... pardon in limuzina, si-a anuntat intentia de a limita cheltuielile in toate institutiile pe
care le are in subordine. 

El a afirmat ca bugetul judetean este unul echilibrat si ca exista sume necesare pentru
derularea unor importante proiecte, aratand ca Maramuresului ii vor reveni si fonduri pe
Ordonanta 7, dar si din proiecte de mediu. 

  

”Am primit 185 de miliarde la pietruiri, pe aductiuni de apa - 85 de miliarde. Mai vine Ordonanta
7. Alte proiecte pe mediu... Intr-un an de criza in Maramures avem fondurile necesare pentru ca
in judet sa se lucreze. Aceste cifre sunt mai mari ca si anul trecut”, a spus Mircea Man. 

In functie de proiectele prezentate si pe care intentioneaza sa le demareze, primariile vor
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beneficia si de fonduri din cofinantare. ”Sumele vor fi strict repartizate, dupa ce vom face o
analiza foarte clara unde trebuie sa ajutam, astfel incat sa nu existe vreo primarie fara lucrare
importanta. Vom face o analiza foarte clara si nu va fi vorba despre criteriul politic”, a explicat
Man.  
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